
 
 
 

 

Referat bestyrelsesmøde i Aarhus Havkajakklub 
Tirsdag d. 6. dec. 2022 kl. 17:00 i klubhuset 
 

Alfred havde en lækker sirupslagkage med, mums J  

Tilstede: Alfred, Mette, Mette, Niels, Anders, Jesper og Anne-Mette 

 
1. Valg af referent og ordstyrer.   

Anne-Mette som ref, Jesper som ordstyrer er valgt 

 
2. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde  

Godkendt 
 

3. Kort status på div.:  
 

a) Hvad er status på NYT Forum og rokort? (Webudvalg + m.fl) 
Fra sidste referat 

o Jesper og Niels laver en opfordring til medlemmerne om at få fotos (avatarer) på 
deres indlæg i Forum (Jesper tager aktion).  
Man kan stadig sende et foto til Anne-Mette på sekretaer@aarhushavkajakklub.dk 
Fotoet vil blive tilpasset i størrelse og lagt på din forumside. 

b) Generalforsamlingsreferat… Jesper tager fat i referenten og får lavet resten. 

c) Forslag fra GF skrives ind de rette steder… 
- Kontingent rettes til aktiv: 1575,-  og passiv: 300,-  på hjemmesiden (Jens retter det) 

d) Instruktion: Holdstruktur for næste år er besluttet af bestyrelsen i samarbejde med 
udvalget. Der etableres to begynderhold i foråret og et videregående hold i efteråret.  

 
 

4. Kort nyt fra udvalg  
 

Fundraiser udvalg (nyt udvalg): 
Udvalget har holdt flere møder og delt sig ind i to grupper,  
Én del som vil finde penge til at styrke ungdomsfællesskabet i klubben (også gennem nyt grej 
osv) og én anden del som kigger på kajakhuse.  
De har møde igen d. 10. januar, hvor vi har aftalt at have nogle projektbeskrivelser klar!  
Hjemmesiden skal opdateres med Fundraiser som et udvalg. Og de skal have en 
mailadresse 

 
 

a) Øvrige udvalg (hvis der er noget nyt) 
Husudvalg: der er kommet udendørsbelysning på pladsen med timer og kontakt. Hurra. 
Rengøring: frekvensen er en gang om ugen, og det bibeholdes hen over vinteren. 
 

b) Webudvalg: Opdatering af hjemmeside  
Turudvalg ændres til: Dorte Bak Tøfting 
Materieludvalg : tilføj: Christian Dybdal 
Husudvalg: slet: Sven 
Vision og drømmeudvalg: udvalget har gjort sin arbejde og slettes fra oversigten 

 



 
 
 

 

Tilføj: Fundraiserudvalg:  
Nils Birkegaard, Rebecca Roulund, Susanne Lyngs, Moens Jensen, Julie Odgaard, Carolina 
Blum og Lene Rasmussen 

 
 

5. Forventningsafstemning med alle vores udvalg. Herunder skal vi holde en aften for alle udvalg med 
tak for jeres indsats? Vi har gjort det før hvor der var noget at spise og en god snak om hvordan det 
går. 

Torsdag d. 9. februar kl 17:30 vil bestyrelsen gerne invitere alle de der sidder i udvalg til 
udvalgsaften med lidt mad og snak. På næste best. møde planlægger vi indholdet for denne 
aften.  
Der sendes en mail ud til medlemmerne af udvalg og underudvalg. 
Jesper forfatter tekst – AM sender ud med conventus til de berørte personer. 

 
 

6. Ansøgning om ekstra midler til foredrag fra Karen /Aktivitetsudvalg. (se mail) 
 

Bestyrelsen ser dette som en principiel forespørgsel og har diskuterer det principielt: Vi arbejder alle 
frivilligt for klubben, og vi kan ikke aflønne et klubmedlem for at holde noget for klubbens medlemmer. 
 
Dermed kan Susanne heller ikke aflønnes for at holde foredrag for sin klubkammerater. 
Baggrund for den principielle drøftelse er, at der er virkelig mange klubmedlemmer, som bidrager til 
stor og småt i vores klub - uden at der udbetales penge for arbejdet. 
Det er hele grundstenen i vores klubs virke, at arbejdet er frivilligt og ulønnet. 
 
Bestyrelsen vil gerne foreslå en alternativ løsning - så klubbens medlemmer kan få fornøjelsen af at 
høre Susanne fortælle om sin rejse. 
 
Klubben vil gerne hjælpe med at booke lokale og betale for lokaleleje eks på en skole – for et 
arrangement der er gratis for klubbens medlemmer. 
Susanne er velkommen til at invitere andre deltagere til arrangement - disse kan så betale for 
foredraget - dette beløb kan så gå til Susanne. 
Klubben vil gerne hjælpe med at booke lokale og betale for lokaleleje – for et arrangement der er gratis 
for klubbens medlemmer, men Susanne kan invitere alle hun har lyst til og tage entre for disse 
personer. Jesper svarer aktivitetsudvalget. 

 
7. Mulighed for at sætte ”autosvar” på vores mail gruppe eks Husudvalg materieludvalg mm. 

(v/Jesper/Anders). Punket diskuteret og mundet ud i at der skal være en struktur i udvalgene så mail 
besvares systematisk- en mail-tovholder. Det tages op igen ved senere lejlighed 
 

Næste møder 

17. januar kl. 17.00. Bestyrelsesmøde (afbud fra Mette F) – Jesper tager mums med. 

9. februar: udvalgsmøde 

7. marts  kl 17:00. Bestyrelsesmøde 

 

 
 
Punkter til kommende møder: 
 
 



 
 
 

 

• Visionsudvalg og opfølgning på visionsdagen og udvikling af klubbens vision og 
strategi. På dette møde: Rebecca ”medbringer sin magretheskål” J  
 

• Forberedelse af udvalgsaften. 
 

• Økonomiupdate (17/1) 
 

 
 
 


